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Referat fra Rudkøbing Sejlklubs generalforsamling lørdag d. 22. april 2023 kl. 15.30 

Dagsorden: 

Pkt. 01 Valg af dirigent. 

Pkt. 02 Forelæggelse af bestyrelsens beretning til godkendelse. 

Pkt. 03 Forelæggelse af revideret regnskab med revisionspåtegning til godkendelse. 

Pkt. 04 Fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

Pkt. 05 Indkomne forslag. 

Pkt. 06 Valg af formand 

 Henrik Bruun Duelund – villig til genvalg 

Pkt. 07 Valg af bestyrelse, på valg er: 

 Sten Hansen – villig til genvalg 

 Jens Koch – villig til genvalg 

Valg af suppleanter 

 Finn Lockenwitz – villig til genvalg 

 En ny skal vælges for en periode på 1 år 

Pkt. 08 Valg af revisor 

 Jytte Stubgaard – villig til genvalg 

Pkt. 09 Eventuelt. 

 

 

Pkt. 01 (Valg af dirigent) 

Torben Tranberg Jensen er udpeget som dirigent. Torben kunne konstatere at 

generalforsamlingen var indkaldt rettidigt iht. vedtægterne. Det blev ligeledes oplyst at kun 

fremmødte medlemmer over 18 år og mindst 3 mdr. medlemskab har stemmeret på 

generalforsamlingen.  

Dirigenten udpegede 2 stemmetællere i tilfælde af behov for afstemning. 

Referat blev taget af Carsten Rømer. 

Der blev talt 47 deltagende til generalforsamlingen. 

Pkt. 02 (Beretning) 

Formand Henrik Duelund indledte med 1 minuts stilhed til ære for medlemmerne Niels Barkholdt 

Hansen og Ejvind Stubgaard som er gået bort. 

 

Herefter berettede formanden om klubaktiviteter og begivenhederne i det forgangne år. 
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Følgende kunne berettes: 

- Nye stole og borde i klubhuset som gør det mere komfortabelt at sidde en hel aften. 

- Ny motor til ribbåd. Den er allerede anvendt til duelighedsprøven samt som følgebåd i 

juniorafdelingen. 

- Deltagelse i havnens dag. Her fik mange nye en tur på vandet med jollerne samt en snak. 

- Juniortur til Strynø – vind og bølger gav udfordringer, men dagen blev sluttet godt med 

hygge og grillmad. 

- Dåb af Feva-jollen som er sponsoreret af Spar Nord Fonden. Jollen blev døbt af et af de nye 

ungdomsmedlemmer, Sune. 

- Standerstrygning, standeren blev nedtaget af Carsten og Rasmus. Uddeling af det 

”knækkede sværd”. Dette gik til ungdomsmedlem Karl. 

- Julehygge med gløgg og æbleskiver. Undervejs holdt Poul Tom og Søren S. et foredrag med 

fortællingen om Svendborg Regatta.  

- Forsøg med at indlede grill-aftnerne med en lille aktivitet i form af et spil banko (med 

sponsorerede præmier). 

- Information om samarbejde med følgende firmaer:  

� Lokal Forsikring: Hvis et klubmedlem har forsikringer i Lokal Forsikring eller 

skifter til Lokal Forsikring giver forsikringsselskabet et bidrag til sejlklubben. 

� OK benzin: Såfremt man har et OK benzinkort kan dette knyttes til 

sejlklubben via OK´s hjemmeside. Dette vil udløse et bidrag til sejlklubben. 

- Frivillige i klubben fik en særlig tak: 

o Flemming, reparation af tag 

o Christian, splejsekursus 

o Christian og Steen, bådoptagning og isætning 

o Karan, Peter og Anne Jette, suppegilderne 

o Jens og Rasmus, reparation af jollerne 

o Arne og Torben, duelighedskursus 

o Anne Jette, kassererarbejde 

o Finn Birger Hansen, for mange års arbejde for klubben og i bestyrelsen. 

Der var ingen indsigelser til beretningen, og den blev godkendt af forsamlingen. 

 

Pkt. 03 (Årsregnskab) 

Regnskab blev omdelt. Kassereren gennemgik regnskab. 

Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

Pkt. 04 (Kontingent) 

Kontingentet holdes uændret. 
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Pkt. 05 (Indkomne forslag) 

Ingen indkomne forslag. 

 

Pkt. 06 (Valg af formand) 

Henrik Bruun Duelund blev valgt som formand. 

 

Pkt. 07 (Valg af bestyrelse) 

Alle som var på valg blev genvalgt: 

Sten Hansen, bestyrelse 

Jens Koch, bestyrelse 

Finn Lockenwitz, 1. suppleant 

 

Ny 2. suppleant valgt: Bjarke Breyt 

 

Udover de valgte er følgende i bestyrelsen: 

Arne Nielsen, næstformand 

Carsten Rømer, sekretær 

Bent Bødker, tidl. 1 suppleant, nu bestyrelsesmedlem 

Rasmus Budde Jensen, bestyrelsesmedlem 

 

Pkt. 08 (Valg af revisor) 

 Jytte Stubgaard, revisor: genvalgt 

 

Udover bestyrelsen er:  

Anne-Jette Nielsen, kasserer 

Jytte Munch, revisor 

 

Pkt. 09 (Evt.) 

- Fælles optagning og søsætning: Næstformanden kunne fortælle at der havde været lidt 

udfordringer omkring tilmelding og betaling hvilket har givet meget ekstra arbejde for dem 

der står for det, Christian og Steen. De har derfor overvejet om de fortsat ønsker at stå for 

den fælles optagning/søsætning. Efter en snak med Arne er de dog nået frem til at de 

fortsætter på betingelse af at tilmelding er bindende og først gyldig når betaling er 

foretaget. Betaling skal ske på forhånd. Mere info vil komme ud ifm. næste optagning (7. + 

30. oktober 2023) 

- Mht. tilmelding til Standerhejsningsfest: Jeanette Bønløkke kom med en opfordring til at 

læse invitationen nøje. Her står hvordan man tilmelder og betaler. Dette vil gøre det meget 

nemmere for hende at holde styr på hvem og hvor mange der er tilmeldt og har betalt. 
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- Poul Tom rejste sig og informerede om at foreningen Svendborg Classic Regatta var blevet 

opløst på en ekstraordinær generalforsamling. De penge der var i foreningen blev doneret 

til Danmarks Museum for Lystsejlads.  

 

- Flemming Hansen gjorde opmærksom på at der fra havnens side var udsendt et infobrev 

hvori der var tvivl om hvorvidt det er gratis for fastliggere i Rudkøbing havn at overnatte i 

de andre langelandske havne. Arne Nielsen kunne fortælle at det stadig er tanken at man 

kan overnatte gratis, men at der kommer et nyt tilrettet infobrev ud. Ligeledes henviste 

han til et infomøde arrangeret af havnen. Dette er d. 8. maj. 

 

- Der blev spurgt til bestyrelsesreferater på hjemmesiden. Det blev tidligere besluttet at 

bestyrelsesreferaterne skal være tilgængelige på sejlklubbens hjemmeside. Klubbens 

sekretær kunne informere at de var forsinket, men at de nok skal blive lagt op. 

 

- Der blev spurgt til evt. fjernelse eller flytning af grill hytterne på havnen ifm. muligt SHORES 

anlæg. Dette kunne der umiddelbart ikke svares på da bestyrelsen ikke ved hvad der 

kommer til at ske. 

 

- Arne fortalte at klubben – sammen med de andre klubber på havnen – er ved at søge 

midler til køb af ny flydebro. Den eksisterende er i dårlig stand. Der blev herefter spurgt til 

pris på en ny bro. Foreløbige tilbud lyder på ca. 400.000 kr. inkl. moms. 

 

- Christian Bønløkke informerede om at han prøver at arrangere en fællestur til Dageløkke 

havn omkring skt. Hans. Der vil blive arrangeret en rundvisning på den nyrenoverede havn. 

Mere info vil blive sendt ud. 

 

- Flemming Hansen rejste sig og udtrykte glæde over at se at der var kommet flere yngre 

medlemmer i bestyrelsen hvilket var rigtig fint. 

Dirigenten afsluttede herefter dette års generalforsamling. 

 

- Referat slut – 

Referent: Carsten Rømer (RU sekretær)   Dirigent: Torben Tranberg Jensen 

 

 

 


